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ÅRSTÄMMA  2012 

Tid:           2012-04-24 kl 18:00 

Plats:        Rasbo Kyrkas Samlingslokal 

Kallade:    Medlemmar till Trevlinge Samfällighetsförening 

 

PROTOKOLL 

1. Val av Ordförande till stämman 

Sittande, Stefan Reinebrandt 

 

2. Val av sekreterare för stämman 

Sittande, Karin Einarsson 

 

3. Val av 2 st justeringsmän 

Helena Ikola och John Seaton 

 

4. Styrelsens och revisorernas berättelser 

Årsberättelsen gås igenom (se bilaga) , revidering sker i text med kursiv 

stil. Godkännes av samtliga deltagare. 

Revisionsberättelsen (se bilaga) läses upp och godkännes av samtliga 

deltagare. 

En bedömning behöver göras av vad som är rimlig summa att avsätta i 

fonderna, Styrelsen tar med sig detta till nästa möte. 

 

5. Ansvarsfrihet för styrelse 

Ansvarsfrihet ges av deltagarna på stämman. 

 

6. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Framställan från styrelsen om förslag på nytt Servitutavtal från 

Riksbyggen. 

Jenny Engström berättar. Det har varit fyra möten med Riksbyggen där 

man framför allt diskuterat dagvatten/spillvatten och pumphus med vikt 

på  avrinningen från marken bredvid vårt område, in på vårt område. 
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Ett förslag från markarkitekten har lagts fram om att det är möjligt att 

dra nya ledningar utanför vårt område.  

En markananlys skall göras i maj, resultat i höst. 

Sakkunnig skall granska servitutavtalet, om han inte finner några brister, 

så bifaller deltagarna på stämman, servitutförslaget enhälligt. 

 

7. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

Alla enas om oförändrad ersättning. 

 

                                                                                                                 

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 

8:1 Styrelsens budgetförslag (se bilaga)  presenteras.  

Det är budgeterat en sänkning med ca 300kr/hushåll. Vatten 

depositionen höjs med 20% till 3600kr, enhälligt beslut togs av samtliga 

deltagare på stämman. 

 

9. Val av styrelse-, styrelseordförande och suppleanter 

Valberedningen har lämnat en presentation med 8 förslag till ledamöter. 

Vi behöver 2 ledamöter ,varav en ordförande samt 2 suppleanter 

 

Som ledamöter väljs enhälligt  

Joakim Engström och John Seaton 

 

Som Suppleanter väljs enhälligt  

Sandra Gunnarsson och Erika Johansson 

 

John Seaton röstas enhälligt fram som Ordförande 

 

Jenny Engström som avgår som suppleant fortsätter dock att driva frågan 

med Riksbyggen vidare. 

Stefan Reinebrandt,som även han avgår, driver frågan vidare angående 

fiber med Telia, samt frågan om cykelvägen med kommunen. 

 



                                                                                                          Sidan 3 av 3 

10. Val av revisor och revisorssuppleant 

            Sittande återväljs: Per Andersson (revisor) och Robert Gunnarsson 

             (revisorsuppleant)               

11. Fråga om val av valberedning 

Stefan Reinebrandt och Tomas Söderholm 

 

12. Övriga frågor 

 

Fråga om varför det tar sådan tid att få tryck i kranar efter elavbrott? 

Börjar det bli aktuellt att byta glödlampor i gatubelysningen, till något 

energisnålare? 

På städdagen skall trasiga skyltar ”Lekande barn” tas ned och ev bytas ut  

Styrelsen tar med sig dessa frågor att diskutera. 

 

Inför valborg så är det vårt område att ansvara för majbrasan. Brasan 

tänds kl 20. 

 Jonas Ståhlbrandt tar på sig ansvaret , med flera.. 

 

 

13. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 

Hemsidan 

 

 

 

-----------------------------                                                ------------------------------- 

Justerare Helena Ikola                                                 Justerare John Seaton  

 

 

 

----------------------------------                                                                               

Ordförande Stefan  Reinebrandt 


